
Referat FAU-møte Manglerud skole 
Dato og sted: 17.04.2023, Manglerud skole 

Antall deltakere: 30 

Referent: Marthe Stiansen Ökvist, leder FAU 

Dagsorden 
1. Velkommen og oppdatering fra forrige gang 

2. Godkjenning av referat fra forrige møte 

3. Rektor informerer 

a. Ny rektor presenterer seg 

b. Fungerende rektor informerer 

4. Innmeldte saker 

a. Foreldrebetalte aktiviteter i AKS-regi? 

5. Økonomistatus FAU 

6. Oppdatering fra arbeidsgruppene 

7. Eventuelt 

8. Gruppene jobber separat 

Saker: 

1. Velkommen og oppdatering fra forrige gang 
• Referatene fram til forrige møte er publisert på skolens nettside. De er ikke oversatt til engelsk. 

Utkastet til referat fra det forrige FAU-møtet 06.03.2023 er oversatt til engelsk. 

2. Godkjenning av referat fra forrige møte 
Utkast til referat fra forrige FAU-møte 06.03.2023 ble sendt ut i forkant av dette møtet. 

Endring: 

• Lagt til e-posten til skolebibliotekaren. 

Ingen kommentarer ellers.  

3. Rektor informerer 

Ny rektor presenterte seg 

Solvor Vasshus er ansatt som ny rektor på Manglerud skole. Ho starter i mai, men den spesifikke datoen 

er ennå uavklart. Avtalte at FAU-styret møter rektor før maimøtet. 

Fungerende rektor Vegar Ytterli informerte: 

17. Mai:  

• Invitasjon sendt ut på skolemelding.  

• 2. - 10. trinn går i toget i Oslo sentrum. Skolens endelige plassering i torget er ikke avgjort ennå. 



• 16. mai: 1. trinn og barnehagene i området går i tog på Manglerud. Deler av 7. trinn går også 

fordi de bærer flaggborgen. 

Toaletter:  

- E-bygget: skolen har fått meldinger fra elevene om at toalettene lukter og at det er behov for 

mer renhold. 

o Skolens tiltak:  

▪ Oftere renhold der. Morgen, tidlig på ettermiddag. Det er heller ikke alltid nok. 

▪ Renser gulvet med jevne mellomrom, 

▪ Renhold blir fulgt opp fra skolen. 

▪ Skolen har jobbet mye med rutiner på de lavere trinnene 

- E-bygget: skolen opplever at elever synes det er skummelt med dørene fordi de er tunge og er 

vanskelige å håndtere 

o Det er nyere dører, som sprekker opp i feltet. Skolen har gjort tiltak på flere dører, men 

noen steder trengs det en ny dør  

▪ Samme problem på J-bygget: ungene synes dørene er tunge å åpne selv om de 

er på det letteste 

o Skolen går en runde med Oslobygg. Har avtalt møte denne eller neste uke. 

- Riktig prosedyre er at elevene melder til lærer, lærer melder inn i vaktmesterboka og i 

renholdsboka om det går på renhold. 

Hærverk: 

- Hendelse med hærverk i vinterferien og noen knuste ruter i en senere hendelse. Dette er uvanlig 

for Manglerud 

- Hva kan skolen eller FAU gjøre? Forslag: 

o Natteravn har ekstra fokus når de går runder 

o Skolen ber om hjelp fra FAU til å informere ut i alle klassene 

Hjertesone: 

- Ikke hørt noe mer.  

- Rektor purrer på om skolen kan bli medlem. 

4. Innmeldte saker 

Foreldrebetalte aktiviteter i AKS-regi? 
Fortsettelse av diskusjon fra det forrige FAU-møtet. 

Hovedpunkter fra diskusjonen: 

- Spørreundersøkelse i flere av klassene viste at det ikke er motstand mot foreldrebetalte 

aktiviteter så lenge dette ikke går på bekostning av kvaliteten på resten av det pedagogiske 

opplegget på AKS og at det blir etablert en rutine for de som ikke har råd.  

- Arbeidsgruppa har snakket med med de andre skolene rundt Manglerud. Alle disse tolker 

gratisprinsippet til også å gjelde AKS og har gått bort i fra foreldrebetalte aktiviteter i AKS-tiden.  

Konklusjon: 



- FAU Manglerud skole anbefaler at vi legger til grunn at gratisprinsippet også skal gjelde for AKS 

og vi ønsker derfor ikke å åpne for foreldrebetalte aktiviteter i AKS-tiden.  

5. Økonomistatus FAU 
Økonomiansvarlig Stefan Nilsen informerte.  

- Ingen bevegelser på FAUs hovedkonto siden forrige møte. Lite bevegelser på trinnkontoene, 

med unntak av 10. trinn, som har arrangert skoleball.  

- FAU har nå mottatt bankkortet. 



6. Oppdatering fra arbeidsgruppene 

AKS 

- Fått et utkast fra AKS-leder Gaute til en FAQ som skal ligge på nettsidene før oppstart til høsten. 

- Gruppa legger utkastet inn i Teams slik at hele FAU kan komme med innspill dersom de har det.   

- Gruppa melder tilbake til AKS-leder slik at han kan publisere FAQ på nettsidene.  

Natteravn 

- Vaktrunde går sin gang.  

- Informasjonen funker bra på nettsidene og samarbeidet med Klubb1 fungerer bra.  

Skolemiljø og pedagogikk 

- Ble ikke diskutert noe i etterkant at forrige FAU-møte.  

- Det meste av innspill er på is i påvente av ny rektor.  

- Gruppa skal informere ny rektor Solvor om det vi har jobbet med og spilt inn tidligere til rektor 

Peter.  

- Gruppa planlegger å møte rektor før et av de kommende FAU-møtene for å snakke om vårt 

innspill til mer struktur og opplegg for foreldremøter. 

Trafikksikkerhet, idrett og uteområder 

- Ikke så mye nytt.  

- Venter på tilbakemelding om hjertesone.  

- Skal se videre på sykkelparken etter et innspill fra salen.  

- For framtidige saker, planlegger gruppa å starte med å se på kommunens planer for 

sykkeltilrettelegging i Plogveien. 

o Innspill fra salen:  

▪ Snakke med Godlia skole og Trasop skole som har samme problem med buss, 

trafikk og sykkeltilrettelegging 

▪ Snakke med Lambertseter skole, hvor kommunen tok bort alle 

parkeringsplassene i Langbølgen for å bygge sykkelfelt. Hvilke konsekvenser har 

dette hatt for skolen og hva er erfaringene? 

• Hvordan jobbet skolen og FAU opp mot kommunen? 

Skolehagen 

- Skal ha samling på søndag førstkommende. Nå skal det klargjøres i bedene til at klassene skal få 

så. 

- Det har vært to dugnader hittil med rydding i hagen. 

o Det var grilling og pølser. Skolehagegruppa har brukt 600 kr på sist dugnad, som FAU 

skal dekke slik som vedtatt på et tidligere møte.  

o Antatte utgifter ifm dugnader framover er ca 400 x 3 i halvåret. 

▪ Vedtak: FAU sponser dette. 

- Planlegger vedlikehold av bodene. 

o Kommer til å søke FAU om penger til dette. Søknaden vil inneholde et overslag på 

kostnaden til dette vedlikeholdet.  

- Sparebankstiftelsen har fått rapporten fra det tiltaket de gav tilskudd til. Rapporten ligger på 

Teams. 



17. mai 

- Ønsker å lodde stemningen for hvor mange man tror vil møte opp siden 17. Mai er en del av en 

langhelg. Arrangementskomiteen hører med skolen om hvor mange elever som er påmeldt til å 

få i toget i byen.  

- Har behov for kontantkasse. Snakker med økonomiansvarlig for å få det på plass. 

- FAU-boden i skolehagen: der ligger to griller som er FAU sine og FAU må avgjøre om vi skal 

beholde dem eller kvitte oss med dem.  

o Komiteen sjekker om det er mulig å bruke grillene i år.  

o Nøkkel til skuret fås fra FAU skolehagegruppa.  

o Noen fra skolehagegruppa tar bilder av grillene slik at FAU deretter kan finne ut av hva 

vi gjør med dem. 

Skoleball og vitnemålsutdeling 
- Ikke skjedd så mye siden sist møte.  

- Planlegger nå vitnemålsutdelingen. Det er mindre arbeid enn selve ballet fordi skolen gjør en 

stor del.  

- Det kommer en regning på maten fra skoleballet.  

7. Eventuelt 
- Teams for FAU: diskusjon rundt mulige problemer og det ble gitt hjelp til de som trengte det. 

- Første FAU etter sommerferien blir 11. eller 18. september.  

o Innkalling blir sendt til årets FAU og ut på skolemelding.  

o De som ikke fortsetter i FAU neste skoleår, bes om å videresende innkallingen til de nye 

representantene. 

8. Møteslutt og videre gruppearbeid 
Gruppene jobber videre. Møteslutt kl 20.00. 

 

 


